
 
 

 

 

 

 

Meddelelse fra bestyrelsen 

 

Den store trappe fra Strandslot ned mod Strandpromenaden er i øjeblikket ikke i nogen god stand, 

hvilket flere delejere også har gjort opmærksom på. Det er naturligvis ikke tilfredsstillende. 

Desværre må vi leve med tingenes tilstand resten af denne sæson, da der er behov for at få foretaget 

en grundig undersøgelse af omfanget af skaderne på trappen, så der kan indhentes et tilbud på en 

forsvarlig renovering i stedet for, her og nu, at foretage små reparationer. Den nye bestyrelse 

arbejder med dette samtidig med en grundig undersøgelse af den samlede bygningsmasse med 

henblik på, i løbet af efteråret, at få udfærdiget en tilstandsrapport, der kan danne grundlag for en 

renoverings- og vedligeholdelsesplan for de næste mange år. 

 

Vi forstår i bestyrelsen godt utålmodigheden hos mange delejere. Sagen er imidlertid, at den ny 

bestyrelse, der tiltrådte i april i år har måttet koncentrere sig dels om en række akutte problemer, 

dels om at skaffe sig overblik over både økonomi, administrative opgaver og vedligeholdelses-

behov, da der i den foregående periode er blevet truffet en række beslutninger, der har medført 

væsentlige ændringer på flere områder af Strandslots drift. 

 

Bestyrelsen forventer at have tilvejebragt det fornødne overblik i løbet af efteråret, og vil på 

generalforsamlingen 2020 præsentere delejerne for en status, en service- og vedligeholdelsesplan 

samt et budgetforslag, der skal sikre et forsvarligt økonomisk fundament for de kommende års drift 

af Strandslot. 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 


